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Z á p i s n i c a 
Napísaná z 2. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Opátke, konaného 

dňa 01.11.2024 o 18.00 hod. 
 

 
Prítomní: Starosta, poslanci a ďalší podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia (uznášaniaschopnosť, zapisovateľ, overovatelia) 

2. Odstúpenie poslanca Filipa Sabola a zloženie sľubu poslanca Štefana Drabíka ml. 

3. Schválenie programu rokovania  

4. Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu – návrh 

5. Zimná údržba obce 

6. Odmeny poslancov 

7. Rôzne a diskusia – Správa o hodnotení – Lesná cesta Zlámaný potok, VZN odpady 

a poplatky 

8. Záver 

 

1, Otvorenie  

Starosta obce privítal prítomných. Konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. Určil zapisovateľku zápisnice: Bc. Miroslavu Venenyovú, overovateľov 
zápisnice: Ing. Martina Műllera a Ing. Róberta Műllera. 

 

Starosta obce dal schváliť návrh na uznesenie:  

Obecné zastupiteľstvo obce Opátka: 

a, berie na vedomie 

zapisovateľa: Bc. Miroslava Venenyová 

overovateľov zápisnice: Ing.Martin Műller a Ing. Róbert Műller 

 

b, konštatuje, že je uznášania schopné. 

 

Za: 3    Proti: 0   Zdržali sa: 0 

K bodu 1 bolo prijaté uznesenie 4/2024  
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2, Odstúpenie poslanca Filipa Sabola a zloženie sľubu poslanca Štefana Drabíka ml. 

Starosta oboznámil poslancov, že pán Filip Sabol písomne doručil obci vzdanie sa svojho 
mandátu poslanca, čím klesol počet na 4. Obec má určený minimálny počet 5 poslancov, 
preto starosta obce oslovil náhradníka – ďalšieho z volených poslancov s najvyšším počtom 
hlasov Štefana Drabíka ml. Tento ponuku prijal a bol pozvaný na obecné zastupiteľstvo. 

Štefan Drabík ml zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 2 bolo prijaté uznesenie 5/2025  

 

3,  Schválenie programu rokovania 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom rokovania . Občan obce pán Marek Tóth 
navrhol pridať do programu tému zimnej údržby obce.  Zimná údržba mala byť súčasťou bodu 
,,Rôzne a diskusia,, ,ale bola pridaná do programu samostatne.  Program rokovania bol 
schválený . 

 

Za: 4    Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

K bodu 3 bolo prijaté uznesenie 6/2024  

 

4, Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu - návrh 

 
Starosta obce oboznámil prítomných, že v rezervnom fonde má obec aktuálne sumu 
4 634,69 €. 
Tieto finančné prostriedky vznikli ako prebytok hospodárenia z minulého roka a časť nebola 
vyčerpaná z predošlého roka. 
 
Koncom augusta 2024 podala obec žiadosť o dotáciu z environmentálneho fondu na kúpu 
malotraktora s príslušenstvom pre potreby obce. Žiadosť je v procese kontroly a schvaľovania. 
V prípade, že bude schválená, bude potrebné spolufinancovanie obce vo výške cca 5017,20 €. 
Závisí od schválenej sumy a poplatkov súvisiacich so službami pri realizácii projektu a verejnom 
obstarávaní. 
 
Starosta dal schváliť návrh na uznesenie: 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Opátka: 

schvaľuje  



Obec Opátka 
 

Opátka 17, 044 65  Košická Belá 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu obce vo výške 4 634,69 € na spolu- 
financovanie kúpy malotraktora, v prípade, že bude obci schválená žiadosť o dotáciu 
z Environmentálneho fondu. 
 

     Za: 4    Proti: 0   Zdržali sa: 0 

K bodu 4 bolo prijaté uznesenie 7/2024  

 

5, Zimná údržba obce 

Starosta informoval prítomných, že ani tento rok nemá obec osobu/firmu na zabezpečovanie 
zimnej údržby, ani  nevlastní žiadnu techniku na odstraňovanie snehu z verejných komunikácií. 
Boli prediskutované rôzne návrhy a možnosti. Obyvateľ obce pán Marek Tóth navrhol obci 
kúpu snežnej frézy. Administratívna pracovníčka však informovala prítomných o aktuálnej 
finančnej situácii obce, ktorá neumožňuje uvoľnenie finančných prostriedkov na nákup 
akejkoľvek techniky. Od minulého roka totiž nie je ukončené konanie so spoločnosťou Lesy SR, 
š.p., Banská Bystrica ohľadne odvolania k rozhodnutiu o daniach z nehnuteľností. Doposiaľ 
teda dane za roky 2023 a 2024 nie sú uhradené. V obecnom rozpočte chýba čiastka cca 14 
tisíc €, čo spôsobuje obci značné problémy pri udržaní splácania záväzkov. Navyše obec 
využila výzvu Environmentálneho fondu na dotáciu na kúpu malotraktora s príslušenstvom, 
kde bude potrebné spolufinancovanie obce (ak žiadosť schvália). Aktuálne preto obec funguje 
v úspornom režime. 

 

Cesta v časti obce od hasičskej zbrojnice do Rumanovej doliny, na parcelách C-KN 515/4  a 
515/2 , zastavaná plocha a nádvorie, k. ú. Opátka, majú v správe Lesy SR, š.p. Banská Bystrica. 
Za údržbu tejto časti obce je teda podľa zákona zodpovedný správca, ktorým nie je obec 
Opátka. Vedenie obce sa dohodlo, že obec pošle Lesom SR výzvu na plnenie si svojich 
zákonných povinností . 

 

Starosta dal návrh na vyhlásenie výberového konania na zimnú údržbu: 

Obecný úrad v Opátke vyhlasuje výberové konanie na „Zimnú údržbu 2025“ odstraňovanie 
snehu z obecných komunikácií a verejných priestranstiev, konkrétne pluhovanie miestnych 
komunikácií a posyp podľa potreby v obci Opátka. 

Záujemcovia nech svoju ponuku doručia na Obecný úrad v Opátke v zalepenej obálke 
označenej „neotvárať“ v ktorej bude uvedené meno a adresa uchádzača, tel. kontakt a 
ponúknutá cena za motohodinu.  

 

Za: 4    Proti: 0   Zdržali sa: 0 

K bodu 5 bolo prijaté uznesenie 8/2024  
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6, Odmeny poslancov 

Starosta oboznámil poslancov, že je potrebné schváliť výšku odmeny, na ktorú majú nárok 
každoročne.  

Poslanci rozhodli, že si ani tento rok odmeny neschvália pre nepriaznivú finančnú situáciu 
obce. 

 

Za: 4    Proti: 0   Zdržali sa: 0 

K bodu 6 bolo prijaté uznesenie 9/2024  

 
7, Rôzne  
Starosta obce informoval prítomných o priebehu a pokračovaní projektu Mestských lesov – 
výstavba novej lesnej cesty, ktorou by sa odľahčila doprava v obci od prejazdu nákladných áut. 
Stavba cesty bola dotknutými orgánmi povolená a v najbližšej dobe bude začatá realizácia. 
 
Administratívna pracovníčka informovala o novej povinnosti obce od 01.01.2025 zaradiť do 
systému zberu komunálneho odpadu aj textil. Preto bude potrebné uzavrieť zmluvu s osobou 
oprávnenou nakladať s týmto druhom odpadu. Ďalej aktualizovať a na najbližšom zasadaní 
obecného zastupiteľstva schváliť VZN o nakladaní s odpadom a prepočítať náklady a poplatky 
za zber a likvidáciu odpadu v obci. 
 
8, Záver 
Na záver   starosta obce poďakoval prítomným za účasť a OZ ukončil. 
 
  
 
Zapísala: 
 
Bc. Miroslava Venenyová        ………………………….......... 
 
 
Overovatelia: 
 
Ing. Martin Műller                     …..................................... 
 
Ing. Róbert Műller              ….................................... 
 
 
Starosta obce: 
 
Štefan Klein                ……………………………………..                                      


